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»یزدانی« همه امتیازاتش را با 
یک اشتباه داده است 

تسنیم: علیرضــا حیــدری دربــاره 
کامران قاسمپور کــه اولین مسابقه جهانی 
بزرگسالانش را در نروژ پشت سر می گذارد، 
اظهارداشت: کشتی اش را دیدم. احساس 
می کنم یک مقــدار اگر از نظر روحی- 
روانی آماده باشد و می تواند مدال بگیرد. 
ایرادهایی هم دارد که اگر آنها را برطرف کند 
و اضافه کاری در کشتی اش نداشته باشد، 
می تواند خودش را خوب تثبیت کرده و 
سبک برای خودش ایجاد کند، سبکی که 
برنده است. دارنده مدال برنز المپیک 2004 
آتن در مورد مبارزه چهارم حسن یزدانی و 
دیوید تیلور آمریکایی که قرار است در جهانی 
2021 رقم بخورد، خاطرنشان کرد: حسن 
یزدانی که عالی است. او برند کشتی ماست، 
اما یک ایرادی دارد که امیدوارم برطرفش 
کرده باشد. وقتی دست زیر کتف می زند 
خوب کارش را پیش می برد، اما در سر که 
می زند پایش جا می ماند. تمام پوئن هایی که 
تاکنون داده چه به حریف روس، چه تیلور و 
چه بقیه از همین نقطه بوده است. متاسفانه 
پای یزدانی جا می ماند و گیر کارش اینجاست. 
او همین یک ایراد را دارد و هر کسی که تا حالا 
وی را برده و یا از این کشتی گیر امتیاز گرفته، 
از همین محل بوده است. من هم در دوره 
کشتی ام تمام باخت هایم را جایی می دادم که 
هر کسی پشت دست چپم را می گرفت، گیر 
می کردم. کسانی که نقطه قوت شان این بود، 

من را می بردند.

خارجازمستطیلسبز

تحلیل »برانکو«  از شانس ایران 
برای صعود به جام جهانی

سرمربــی سابق پرسپولیس کار تیم ملی 
به  صعود  برای  اسکوچیچ  با  کشورمان 
جام جهانی 2022 را آسان توصیف کرد. 
برانکو ایوانکوویچ با تیم ملی عمان تاکنون 
شگفتی سازی کرده و موفق شده این تیم را 
به مرحله نهایی انتخابی جام جهانی برساند. 
سرمربی پیشین پرسپولیس در بازی اولش 
در این رقابت ها با شکست ژاپن قدرتمند 
همه را در شوک فرو برد. برانکو در بخشی 
از صحبت هایش درباره شانس ایران برای 
صعود به جام جهانی 2022 با هدایت درگان 
اسکوچیچ هموطنش، گفت: گروه A آسان تر 
از گروه ماست. در گروه ما 3 تیم قدرتمند 
استرالیا، ژاپن و عربستان حضور دارند که 
تجربه حضور در چندین جام جهانی را دارند. 
وی افزود: در گروه ایران تنها کره جنوبی 
به عنوان تیم قدرتمند حضور دارد. کار 
شاگردان اسکوچیچ برای صعود نسبت به 

گروه ما آسان تر است.

دیـــدگــاه

ابتدا من به بازیکنان و اعضای کادرفنی تیم ملی فوتسال 
خسته نباشید جانانه عرض می کنم. بازیکنانمان در رقابت های 
جام جهانی تمام تلاششان را انجام دادند و ما نباید زحمات آنها 
را نادیده بگیریم. ما اگر در جام جهانی قهرمان هم می شدیم، 
حتما باید بعداز این بازی ها تغییر نسل را در تیم ملی به وجود 
می آوردیم. من در مصاحبه هایی که انجام دادم بار ها گفته ام 
به خاطر اینکه در این سال ها دانش اندوزی و پشتوانه سازی 
خوبی انجام ندادیم تا جای بازیکنان با تجربه را پرکنند، تغییر 
نسل کمی زمانبر است و ما باید یک دوره ای را از دست بدهیم 
تا به آن هدفی که داریم و آن هم رسیدن به فینال جام جهانی 
است دست پیدا کنیم. به اعتقاد من تغییرنسل باید هرچه زودتر 
در تیم ملی اتفاق بیفتد. ما قبل از جام جهانی می گفتیم، چون 
نزدیک به جام جهانی است تغییر نسل را باید با شیب ملایم 
انجام دهیم، اما حالا که دیگر حذف شده ایم پس باید سرعت 
این شیب را افزایش داده تا به آن خواسته ای که در آینده 
داریم، برسیم. ما هنوز بازیکنی نداریم که بتوانیم جایگزین 
ستاره های خودمان در تیم ملی کنیم.  زمانی که صادق درودگر 
ریاست کمیته فوتسال را بر عهده داشت جوراندینو از تیم ملی 
کناره گیری کرد. او فردی بود که من همیشه با او مشکل داشتم 
و معتقد بودم که شخصیت تیم ملی بزرگسالان ایران را ندارد، 
اما او یک فلسفه بسیار بزرگ برای رده های پایه ما در نظر 
گرفت. او الفبای فوتسال را در ایران راه اندازی کرد، به طوری 
که ما بعداز او توانستیم در چند تورنمنت مختلف با بازیکنان 
جوان شرکت کرده و نتایج خوبی کسب کنیم. الان هم وقت 
آن رسیده است که ما دوباره باید این اتفاق را در تیم ملی ایجاد 
کنیم. میانگین سنی ما الان 32 سال است و سن بازیکنان 
ستاره ما از 31 تا 3۵ سال است. با این اتفاقاتی که الان به وجود 
آمده است ما قطعا جام جهانی بعدی که 3 سال دیگر شروع 
می شود را از دست می دهیم و باید به فکر جام جهانی بعد از 
آن باشیم. تیم ملی فوتسال ژاپن خیلی از ما عقب تر بود، اما 
الان گوش به گوش ما در حال حرکت است، زیرا تغییر نسل را 
در تیم ملی خودشان به سرعت به وجود آورد. شیمیزو بازیکن 
شماره ۹ تیم ملی فوتسال ژاپن چند سال پیش در مسابقات 
قهرمانی زیر 20 سال آسیا که در تبریز برگزار شد برای ژاپن به 
میدان رفت. درخشش او باعث شد به تیم ملی بزرگسالانشان 
دعوت شده و در این جام جهانی دیدیم که مقابل برزیل 2۵ 
دقیقه باکیفیت بالا بازی کرد. در هر صورت از آن تیم زیر 20 
سال ژاپن ۵ نفر آنها در جام جهانی این دوره حضور داشتند و 
در کنار بایکنان باتجربه موفق شدند برزیل را تحت فشار قرار 

دهند.

لزوم تغییر نسل در فوتسال تیم ملی فوتبال کشورمان در روزهای آینده 
باید مقابل تیم های امارات و کره جنوبی به 
میدان برود. سیدمهدی سیدصالحی کارشناس 
فوتبال کشورمان در این خصوص صحبت کرد.
 دیدار بعدی تیم ملی کشورمان مقابل 

امارات است!
 بازیکنان قابلی در ترکیب تیم کشورمان 
حضور دارند و کادرفنی هم شناخت کافی را 
از رقبا دارد. در سومین دیدار با اماراتی بازی 
خواهیم کرد که دو بازی نخست را با تساوی 
مقابل لبنان و سوریه پشت سر گذاشته و چهار 
امتیاز کمتر از تیم کشومان دارد. حریف عربی 
از امتیاز میزبانی بهره می برد و حداکثر تلاش 
خود را خواهد کرد تا در گام سوم بدون حداکثر 
امتیازات بازی از زمین خارج نشود چون تساوی 
و بدتر از آن شکست به نوعی خداحافظی این 
تیم می تواند تلقی شود. بنابراین بازی دشواری 
خواهیم داشت اما به واسطه لژیونرهای خوبی 
که در روزهای خوبی هستند و بار فنی بهتر 
نسبت به امارات در این بازی هم می توان انتظار 
داشت نام ایران به عنوان برنده در پایان مسابقه 
اعلام شود. مربیان تیم ملی با شرایط ملی پوشان 
آشنا هستند و می توانند روی نقاط ضعف و 
قوت تیم کار کنند تا برای مصاف با حریفان 
شرایط بهتری داشته باشیم. بازگشت احسان 
حاج صفی هم می تواند به سایر اعضای تیم 

کمک کند. 
 در خصوص دیدار با کره جنوبی چه 

نظری دارید؟
 کره ای ها در دو دیدار ابتدایی مقابل عراق به 
تساوی رسیدند و به سختی برابر لبنان پیروز 
شدند. سرمربی پرتغالی این تیم به خوبی 
می داند در دیدار با ایران شکست به معنای 
ازدست رفتن صدر است و از آنجایی که بازی در 
ورزشگاه آزادی برگزار می شود بدون شک در 
بازی سوم با سوریه فقط 3 امتیاز را می خواهد 
تا بتواند برابر تیم دراگان اسکوچیچ با آرامش 
بیشتری بازی کند. نتیجه دیدار کره جنوبی 
با سوریه در آرایش این تیم برابر ایران بسیار 
مهم است. از سویی دیگر تیم کشورمان هم با 3 
امتیاز دیدار با امارات ۹ امتیازی می شود و البته 
تا زمانی که سوت پایان بازی زده نشود روی آن 

نمی توان حساب کرد.

گفــتوگــو
سیدمهدی  سیدصالحی: 

 دیدار سختی 
 مقابل امارات 

داریم

فارس: سایت croatian با اشاره به موفقیت مربیانی 
چون برانکو ایوانکوویچ و دراگان اسکوچیچ در فوتبال ایران 
گزارشی از وضعیت این مربیان منتشر کرده است. در این 
گزارش مصاحبه هایی با ماریو تات مربی تیم ملی و البته 
برانکو مربی اسبق تیم ملی فوتبال کشورمان منتشر شده 
است. تات در خصوص شرایط تیم ملی اظهارداشت: بعد از 
2 بازی در مرحله انتخابی جام جهانی شرایط خوبی داریم، 
چون در 2 بازی ابتدایی مقابل سوریه و عراق به پیروزی 
رسیدیم. مدت ها بود که تیم ملی ایران مقابل چنین تیم هایی 
مشکل داشت. وی افزود: ما در مرحله ابتدایی قبلی در 4 
مسابقه ابتدایی در کشور بحرین به پیروزی رسیدیم و اگر 
بتوانیم این مسیر را ادامه بدهیم تیم ملی ایران می تواند به 
جایگاه اصلی خود برسد. تیم ملی می تواند رویاپردازی برای 

جام جهانی قطر را داشته باشد.

 آنتونیو کونته سرمربــی سابق تیم های فوتبال اینتر و 
چلسی می گوید: روملولوکاکو در چلسی هنوز نتوانسته است، 
روزهای خوبش در اینتر را تکرار کند، چرا که کادرفنی این 
تیم به درستی از او استفاده نمی کند. کونته که در اینتر دو 
سال لوکاکو را تمرین داد و با او قهرمان سری A شد، اکنون 
به عنوان مفسر و کارشناس بازی های اروپایی را تحلیل 
می کند. او درباره بازی چهارشنبه شب تیم فوتبال یوونتوس 
برابر چلسی در تورین که تیم تورینی آن را یک بر صفر برد، 
به شبکه اسکای اسپورت ایتالیا افزود: من فکر می کنم که 
لوکاکو می تواند خیلی بهتر از اینها کار کند، چون تکنیک 
لازم را دارد. او پیش از این در سطحی بسیار بالا بازی کرده 
است، اما یک بازیکن باید تا روزی که بازنشسته می شود، 
به دنبال پیشرفت باشد. کونته گفت: در طول بازی، لحظاتی 
بود که لوکاکو نیاز داشت تهییج و درست تغذیه شود، اما 
صرفنظر از این مورد، باید بگویم که او یکی از سرسخت  ترین 
مهاجمانی است که می شود مقابلش بازی کنید، چون در هر 
منطقه ای از زمین بازی می تواند به شما آسیب بزند. اگر شما 
مهاجم نوکی مانند او داشته باشید، باید به بهترین شکل از 
وجودش استفاده کنید و من فکر نمی کنم که چلسی هنوز 

یاد گرفته باشد که چطور باید از او استفاده 
کند. سرمربی سابق اینتر تاکیدکرد: 
فصل گذشته، چلسی یک مهاجم نوک 
درست و حسابی نداشت و به همین 
دلیل از سیستم چرخشی استفاده 

می کرد، اما با ورود روملو، حالا 
خط حمله  در  بازیکن  یک 
تیم است که می تواند مقصد 
برای تمام توپ ها باشد. اگر 
نند راه استفاده  آنها بتوا
درست از لوکاکو را پیدا 
چلسی  آن وقت  کنند، 
می تواند تیمی شود که 

شکست دادنش 
فصل  این  در 
لیگ قهرمانان 

خواهد  سخت 
بود.

فوتبالداخلی

بینالملل

وحیدشمسایی
 کارشناس  فوتسال 

مهدی طارمی با اشاره به درخشش در ترکیب پورتو و گروه 
سختی که نصیب این تیم در لیگ قهرمانان اروپا شده است، 
اظهارداشت: شاید این گروه خوبی برای ما ایرانی ها باشد ولی 
باید قبول کنیم گروه سختی برای تیم ماست. وقتی با مربی 
تیممان صحبت کردیم گفتیم مهم نیست با چه تیم هایی 
بازی داریم چون می خواهیم خودمان را ثابت کنیم. خوشحال 
بودیم چون قرار بود خودمان را ثابت کنیم. مهاجم تیم پورتو 
در خصوص اینکه در 6 بازی اخیر تیمش به صورت ثابت بازی 

می کند، عنوان کرد: شرایط من خیلی بهتر از قبل شده و از 
نیم فصل دوم پارسال ثباتی در حضورم در ترکیب ایجاد شد. 
از ابتدای این فصل توانستم در همه بازی ها بازی کنم و بتوانم 
گل های زیادی به ثمر برسانم. دوست دارم هم برای پورتو و 
هم برای شادی مردم بیشتر گل بزنم. طارمی گفت: در پرتغال 
برخی بازی ها استرس خودش را دارد. البته در بازی های لیگ 
اعتمادبه نفس گرفتم و استرس ندارم.  مهاجم تیم پورتو در 
خصوص اینکه چقدر امیدوار است در مراسم پیش روی 

بهترین های فیفا که ممکن است لیونل مسی در آن جایزه 
بگیرد حضور داشته باشد، تصریح کرد: نمی دانم قبلا این را 
گفته ام یا نه، ولی چند سالی است که به این فکر هستم که 
یک روز در  مراسمی که جایزه هایی  به بازیکنان تعلق می گیرد 
حضور داشته باشم. نمی دانم برای چه موضوعی اما شاید گلی 
که زدم کاندید جایزه گل پوشکاش باشد. با محبتی که مردم 
همیشه داشتند امیدوارم گل من بازهم رای بیاورد و در مراسم 
حضور داشته باشم. طارمی تاکید کرد: مطمئن هستم اگر امسال 
نشود به یک نحوی من در مراسم بهترین های دنیا حضور خواهم 
داشت. همین که با حضورم در این مراسم مردم خوشحال شوند 
برایم باارزش است. ارزش آن جایزه چیزی نیست که به آن فکر 

کنم ولی اسم ایران و مردم برایم جذاب تر خواهد شد. 

مهدی  طارمی: 

یکروزبهمراسمبهترینهایفیفادعوتمیشوم

»آرمان ملی« از حق پخشی که سال هاست پرداخت نشده گزارش می کند: 

حق ميــليــاردی فوتبــال در كرنــر 
   نخستین چالش رئیس کاربلد صدا و سیما دادن حق پخش فوتبال از تلویزیوني است که گوشش در این سال ها به هیچ نهاد و مرجعي بدهكار نبوده است

زهره کودایی، دروازه بان تیم ملی فوتبال بانوان:

دعاهایمادرمعاملمهارپنالتیهابود

آرمان ملی– حسین ردکا: حق پخش 
به عنوان مهمترین رکن درآمدزایی باشگاه های 
فوتبال سال هاست که از سوی صداوسیما به 
باشگاه ها پرداخت نشده و این مساله می تواند 

چالشی برای رئیس جدید رسانه ملی باشد. 
 قرارداد 3 ساله 

سال 13۸۷ قراردادی سه ساله به ارزش 
نزدیک به 30 میلیارد تومان بین فدراسیون 
فوتبال و صداوسیما منعقد شد تا تلویزیون 
به صورت اقساطی، پولی تحت عنوان حق پخش 
به فوتبال دهد. تلویزیون فصل اول 10، فصل 
دوم 11 و در فصل سوم هم 13میلیارد و 200 
میلیون تومان پول پرداخت کرد. قراردادی که 
همان زمان هم منتقد داشت چرا که این مبلغ 
نسبت به درآمدهایی که رسانه ملی از فوتبال 

داشته بیشتر بود. 
 افزایشی که نشد!

تغییر در رسانه ملی و حضور مهدی تاج در 
فدراسیون حق پخش به صفر رسید و پس از 
آن خبری دیگر از پرداخت حق پخش نبود 
و تنها در حد مصاحبه های هالی فوتبال باقی 
ماند. مهدی تاج عصر روز یکشنبه یازدهم 
آبانماه سال 13۹3  با تایید خبر توافق با 
مدیران صداوسیما در مورد حق پخش فوتبال 
گفت: »بعداز چند نشست سرانجام مدیران 
فدراسیون فوتبال و صداوسیما به توافق 
رسیدند و قرار شد با افزایش 30 درصدی 
رقم قرارداد سال گذشته، بازی های لیگ برتر 
چهاردهم فوتبال از این هفته مجددا پخش 
مستقیم شود. براین اساس و با توجه به اینکه 
رقم قبلی توافق طرفین 22 میلیارد و ۵00 
میلیون تومان بود، رقم جدید برای فوتبال 
به 2۹ میلیارد و 2۵0 میلیون تومان افزایش 
پیدا کرده است.«  البته بعداز این اظهارنظر هم 

حرفی از حق پخش نشد. 
 پیگیری  فیفا؟

موضوع حق پخش مورد توجه نمایندگان 
فیفا نیز قرار گرفت. دو سال قبل و در 24 
اردیبهشت سال ۹۸ صادق درودگر درباره 
پرداخت حق پخش تلوزیونی فوتبال در فصل 
آینده لیگ برتر، اظهارداشت: در بازدیدی که 
نمایندگان فیفا از تشکیلات فدراسیون فوتبال 
داشتند، بازهم نماینده فیفا تاکید کرد که حق 

پخش تلویزیونی پرداخت شود. حتی این بار 
تاکید شد که اسناد این پرداخت ها باید به 
فیفا ارسال شود. ما این موضوع را به مراجع 
بالاتر ارجاع دادیم تا راهی برای حل مشکل 
پیدا شود. وی با بیان اینکه »فیفا از اینجا به 
بعد درباره حق پخش از ما گزارش می خواهد« 
تصریح کرد: پیش از این اینفانتینو با ارسال نامه 
به رئیس جمهور و وزیر ورزش برای پرداخت 
حق پخش تاکید کرده بود و ما نیز در حال 
تلاش برای تعامل با صداوسیما هستیم. در 
مذاکرات اخیر با صداوسیما به نکات خوبی 
دست پیدا کردیم و خیلی امیدواریم که حق 
پخش تلویزیونی برای فصل آینده پرداخت 
شود، چرا که دیگر چاره ای جز این نداریم و 
الان کار به جایی رسیده که باید حق پخش 
برای فصل آینده پرداخت شود. مدیر بازاریابی 
سازمان لیگ فوتبال گفت: هفته گذشته در 
مجلس بحث حق پخش و خطراتی که عدم 
اجرای این قانون می تواند برای فوتبال ایران 
داشته باشد، مطرح شد. این بحث در مجلس در 
جریان است و ما برای اجرای قانون حق پخش 
در فصل بعد خوشبین هستیم. با وجود تاکید 
نمایندگان فیفا برای ارسال اسناد پرداخت 
حق پخش تلویزیونی فوتبال به فدراسیون 
جهانی و همچنین ارسال نامه های اینفانتینو 
به مقامات ایران، به نظر می رسد چاره ای جز 
اجرای این قانون برای رقابت های فصل آینده 
وجود ندارد. به نظر می رسد در صورت عدم 

پرداخت حق پخش تلویزیونی، فوتبال ایران 
با برخورد فیفا روبه رو خواهد شد. از این حیث 
همه ارکان درگیر این موضوع از فدراسیون 
فوتبال و سازمان لیگ گرفته تا سازمان 
صداوسیما و مجلس شورای اسلامی  باید در 
فرصت باقی مانده راه حلی برای پرداخت حق 
پخش و دورکردن خطرات احتمالی از فوتبال 

ایران پیدا کنند.
 30درصد هم پرداخت نشد! 

بر اساس قانون بودجه سال 13۹۹ مشخص 
شد که به استناد بند )پ( ماده )۹2( قانون 
برنامه ششم توسعه، وزارت ورزش وجوانان و 
سازمان صداوسیمای جمهوری اسلامی  ایران 
مکلف شدند درآمدهای تبلیغاتی ناشی از 
پخش مسابقات ورزشی را به ردیف درآمدی 
شماره 1401۸4 نزد خزانه داری کل  کشور 
واریز کنند. وجوه واریزی مندرج در جدول 
شماره )۹( این قانون به نسبت 30 درصد در 
اختیار وزارت ورزش وجوانان )برای کمک به 
فدراسیون های مربوطه( و ۷0 درصد در اختیار 
سازمان صدا و سیمای جمهوری اسلامی ایران 
قرار می گیرد.  »ایسنا« فروردین ماه سالجاری 
در ادامه نوشت: پس از تصویب قانون بودجه 
سال ۹۹ اعلام شد که درآمد حاصل از تبلیغات 
ناشی از پخش مسابقات ورزشی باید به نسبت 
30 به ۷0 بین وزارت ورزش وجوانان و سازمان 
صداوسیما تقسیم شود، درآمدی که برای سال 
۹۹ معادل ۵0 میلیارد تومان در مجموع برآورد 

شده است تا سهم وزارت ورزش معادل 1۵ و 
سهم سازمان صداوسیما معادل 3۵ میلیارد 
تومان باشد، با این وجود اما در سال گذشته نیز 
سازمان صداوسیما اقدامی  در راستای پرداخت 
مطالبه ورزش کشور نکرد و تاکنون نیز خبری 
از اعمال قانون از سوی مراجع نظارتی در این 

رابطه نیست!
 قدم ها؟!

رئیس سابق رسانه ملی از قدم های خوبی 
برای حل مساله حق پخش خبر داد. قدم هایی 
که در عمل برداشته نشد! 26 خردادماه 
سالجاری عسکری در پاسخ به سوالی مبنی 
براینکه با تعامل خوب شما با فوتبال امیدواری 
به وجود آمده که مشکل حق پخش را حل 
کنید،  آیا قدم خوبی برداشته شده و می توانید 
خبر خوبی بدهید، تصریح کرد: قدم های 
خوبی برداشته شده و توضیحات را بعدها 
ارائه می دهیم. من نمی خواهم مصاحبه کنم 

و ان شاءا... بعدا.
 رئیس جدید 

روز هفتــم مهــرماه با پایان یافتن دوره 
مسئولیت آقای دکتر علی عسکری در سازمان 
صداوسیما، حضرت آیت ا... خامنه ای با تشکر 
از تلاش های خستگی ناپذیر ایشان، در حکمی  
آقای دکتر پیمان جبلی را به ریاست آن سازمان 
منصوب، و بر مواردی همچون »ارتقا سطح 
آگاهی و معرفت عمومی«، »هدایت فرهنگی«، 
»تقویت روحیه و احساس هویت ملی و انقلابی«، 
»پراکندن امیدونشاط« و »ترویج سبک زندگی 
اسلامی- ایرانی« به عنوان اولویت های کاری 
رسانه ملی در دوره جدید تاکید کردند. با 
توجه به برگزاری مسابقات فوتبال در دوران 
کرونا بدون حضور تماشاگر، باشگاه های بزرگ 
لیگ برتری از درآمد بلیت فروشی محروم بوده 
و با مشکلات مالی زیادی مواجه شده اند. در 
این سال ها اعداد و ارقام سنگینی از بدهی های 
باشگاه های بزرگ مطرح می شود که پرداخت 
حق پخش می تواند به حل این مشکل کمک 
کند. حق پخش تلویزیونی می تواند یکی از 
چالش های مهم دکتر جبلی در رسانه ملی 
باشد؛ شاید هم اولین آن! چرا که بحث مسابقات 
ملی نیز در پیش است و باید در مورد حق پخش 

مسابقات تیم ملی نیز تصمیم گیری شود. 

آرمان ملی: دروازه بان تیم ملی فوتبال بانوان ایران نقش 
زیادی در صعود تاریخی این تیم به مسابقات جام ملت های آسیا 
داشت. زهره کودایی، ماه پیش به ذوب آهن بازگشت و درون 

دروازه گاندوها در لیگ جدید فوتبال بانوان خواهد ایستاد. 
 ابتدا از مسابقــات مقدماتی جام ملت های آسیا 
صحبت کنید. تلاش مجموعه تیم در نهایت جواب داد 

و یک اتفاق تاریخی برای تیم ملی بانوان رقم خورد.
چند ماهی را در اردو بودیم و دو تورنمنت برای آمادگی و 
برگزاری بازی های دوستانه تجربه کردیم. تمرینات را خیلی 
خوب و فشرده ادامه دادیم و با آمادگی کامل در تاشکند حاضر 
شدیم. می دانستیم کار بسیار سختی داریم. البته اردن حریف 
جدی و اصلی ما بود و آنها سه هفته قبل از این مسابقات در 
جام عربی قهرمانی را به دست آورده بودند و با روحیه خیلی 
خوبی پا به مسابقات گذاشته بود. ما کار آسانی برابر آنها 
نداشتیم. خداراشاکرم با تدابیر کادرفنی و وظایفی که به 
تک تک بازیکنان محول شده بود توانستیم به جام ملت ها 

صعود کنیم.
 مریم ایراندوست سرمربی تیم در این مدت برای 

موفقیت تیم تلاش زیادی کرد
خانم ایراندوســت در این مدت خیلی برای بچه هــا خیلی 

زحمت کشید. جا دارد از او و دیگر اعضای کادرفنی تشکر کنم. 
او با فکر باز مربیگری می کند، بمب روحیه برای تمام تیم بود. 
صحبت های زیادی بین او و دیگر بازیکنان برقرار می شد تا 

بچه ها روحیه مناسبی برای بازی ها داشته باشند. خداراشاکرم 
که توانستیم جواب زحمات خانم ایراندوست را بدهیم.

 دو پنالتــی برابــر اردن مهـار کردیــد و 
می توانستید پنالتی دیگری هم از حریف 

اردنی بگیرید. به نظر می رسید کادرفنـی 
روی ضربات پنالتی حساب ویژه ای باز 

کرده بود.
3 جلسه تمرینی را قبل از بازی با اردن داشتیم 
که در هر کدام روی ضربات پنالتی کار کردیم. 
این احتمال از سوی کادرفنــی می رفت که 
بازی به پنالتی بکشد و همین طور هم شد. 
این آمادگی برایم وجود داشت که اگر بازی 
به پنالتی کشیده شــود اعتمادبه نفس 
خود را حفظ کنم. با دعای همه اطرافیانم 
و البته مادر عزیزم توانستم پنالتی ها 
را مهار کنم و نقش کوچکی در صعود 

داشته باشم.

 فیلمی از مادرتان در فضای مجازی منتشر شد که 
هنگام ضربات برایتان دعا می کرد.

دعای پدر و مادر خیلی گیراست. وقتی بازی تمام شد و به هتل 
آمدیم دیدم که آن فیلم خیلی دست به دست شده و تحت تاثیر قرار 
گرفتم. فکر می کنم بعداز لطف خدا دعای مادرم خیلی برای این 

عملکردم موثر بود.
 امســال قبل از مسابقات آسیایی دوباره به 
ذوب آهن برگشتی. در خصوص این تیم و لیگ 

جدید بگویید.
3 فصل ذوب آهن بودم و روزهای خیلی خوبی در این 
تیم داشتم. با تغییرات مدیرعامل و آمدن آقای محمدی 
در این باشگاه شرایط خاصی پیش آمد که نیم 
فصل دوم از تیم جدا شدم. اما حالا دوباره به 
تیم ذوب آهن آمده ام چرا که آرامش خوبی 
در این تیم وجود دارد و بازیکنان دغدغه 
دیگری ندارند. یکی از دلایل حضورم در 
اصفهان هم همین است با آنکه از لحاظ 
قراردادی شاید کمی دریافتی پایین تری 
داشته باشم. فکر می کنم در آبانماه لیگ 
فوتبال بانوان آغاز می شود. تمرینات 
ذوب آهن برای لیگ شروع شده اما 
بازیکنان ملی پوش فعلا استراحت 
می کنند. اگر فرصتی باشد به تمرینات 

تیم اضافه می شوم.

    دیدار
مجید صــدری که بعداز جدایی جعفر سمیعی مرد 
اول قدرت مدیریت در پرسپولیس لقب گرفته، اکنون 
با تامین اعتباری که برای پرداختی به بازیكنان داشته، 
در محل تمرین این تیم آفتابی شد و دیداری با یحیی 

گل محمدی و.... داشت.

         دربی  با  تماشاگر 
هواداران 2 تیــم العیــن و الوحده فرصت تماشای 
دیدار حساس تیمشان را پیــدا کردنــد. این بازی 
که حساس ترین دیدار این هفته لیگ امارات بود، در 
نهایت با تساوی یک بریک خاتمه یافت تا العین جایگاه 

صدرنشینی را حفظ کند. 

          مادر 
 در شرایطی که حضور خانواده ورزشكاران در سالن 
کشتی نونهالان منعی نداشت، شوروشوقی که برخی از 
خانواده ها به وجود آورده بودند، جالب توجه بود. این مادر 
که پسرش را حسابی تشویق کرده بود پس از شكست 

فرزندش ناراحت شد. 
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